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Op 26 maart 2025 heb ik op grond van het Reglement van Orde artikel 42 vragen gesteld over de 
onderhoudssituatie van natuurspeeltuin De Keen.  
Volgens het Reglement van Orde heeft het college een termijn van dertig dagen om hierop te 
reageren.  
Vandaag is 27 mei (TWEE MAANDEN VERDER) en ik moet constateren dat het college helemaal 
geen reactie heeft gegeven.  
 
Ik concludeer dat het college zeer laks in het geven van een reactie. Dat doet u al richting burgers, 
maar dus nu ook richting de raad.  
 

Mijn concrete vraag: Wanneer komt het college met een reactie op mijn vragen van 26 
maart 2025? 

Antwoord: 

Excuses dat u nog geen reactie hebt ontvangen op uw artikel 42-vragen. We zijn nagegaan hoe dit 
kon gebeuren. U hebt destijds ook technische vragen (art 37 vragen) gesteld over dit onderwerp. 
Die zijn beantwoord. Daarbij is de artikel 42 vraagstelling helaas ten onrechte als afgehandeld 
beschouwd. We begrijpen dat de overschrijding van de termijn voor irritatie heeft geleid. Dat is 
terecht. We hadden hier eerder op moeten reageren. Normaal gesproken beantwoorden we vragen 
tijdig voorafgaand aan de vergadering. We betreuren het dat dat in dit geval niet is gebeurd. 

Om u alsnog zo snel mogelijk van dienst te zijn geven we hier onderstaand de antwoorden. Als u 
prijs stelt op een formele beantwoording per collegebrief met ondertekening, verzorgen wij die 
uiteraard. 

Vraag 1 Kan het college aangeven hoe het gesteld is met het onderhoud van deze 
natuurspeelplaats en is het college met ons eens dat dit "zeer" achterstallig onderhoud 
betreft? 

Enkele maanden geleden heeft er grootschalig groenonderhoud plaatsgevonden in de 
natuurspeeltuin. Er is toen veel gesnoeid. Recent hebben er naar aanleiding van uw eerdere vragen 
enkele herstelwerkzaamheden plaatsgevonden om de onveilige situaties te verhelpen. Het college 
is het niet met u eens dat er sprake is van "zeer" achterstallig onderhoud. 

Vraag 2 

Kan het college aangeven wanneer (periodiek) hier onderhoud en beheer wordt 
uitgevoerd? 

Het groenonderhoud van de natuurspeeltuin is opgenomen in de groenbestekken. Omdat we de 
aanbesteding nog niet hebben kunnen gunnen vanwege een tekort aan budget wordt er momenteel 
minimaal groenonderhoud uitgevoerd. Het groenonderhoud in de natuurspeeltuin wordt daardoor 
ook minder frequent uitgevoerd. Hierbij wordt er wel voor gezorgd dat het veilig en bruikbaar blijft. 
De objecten in de speeltuin worden grotendeels door onze eigen dienst onderhouden. 

Vraag 3 

Kan het college aangeven of er toezicht is geweest op deze natuurspeeltuin en door wie? 

Door de groenbeheerder en medewerkers van de Buitendienst wordt er af en toe toezicht gehouden 
op de natuurspeeltuin. Er wordt natuurlijk ook gereageerd op meldingen. 

  



Vraag 4 

Indien er onderhoud is uitgevoerd waarom zijn er vervolg acties uitgezet m.b.t. de 
aanwezige gebreken? 

De gebreken zijn grotendeels opgelost. Alle scherpe delen zijn verwijderd. Het herstel van de brug 
vindt op korte termijn plaats. Houtrot in de boomstammen die er liggen is onderdeel van de natuur 
en zorgt niet voor gevaarlijke situaties. 

Vraag 5 

Kan het college aangeven welke kosten er zijn gemaakt om dit Project te realiseren in 
2018-2019? 

De realisatie van de speeltuin heeft ruim € 60.000,- exclusief btw gekost, inclusief 
voorbereidingskosten. 

Vraag 6 

Kan het college aangeven wat de herstelkosten (raming) zullen zijn om deze locatie 
weer toegankelijk te krijgen? 

De herstelkosten bestaan uit het oplossen van de bovengenoemde gebreken. Omdat dit door onze 
eigen dienst is gedaan zijn de kosten minimaal. Deze bestaan uit enkele uren en klein materiaal, 
zoals planken en schroeven. Wij hebben dat niet apart geregistreerd. 

Vraag 7 

Kan het college aangeven wanneer er een inspectie gaat plaatsvinden n.a.v. de vele 
gevaarlijke situaties? 

De vragen die u eerder heeft gesteld hebben wij behandeld als melding openbare ruimte. Hier is 
direct op gereageerd door de natuurspeeltuin te inspecteren en de gevaarlijke situaties op te 
lossen. Daarnaast worden momenteel alle speelplaatsen in de gemeente door een extern bedrijf 
geïnspecteerd. De natuurspeeltuin wordt hierin meegenomen. 

Vraag 8 

Gezien de huidige situatie (onveilige situatie) overweegt het college om deze locatie 
tijdelijk af te sluiten tot de herstelwerkzaamheden zijn uitgevoerd? 

De herstelwerkzaamheden zijn grotendeels uitgevoerd en van een onveilige situatie is geen sprake. 
Afsluiting van de natuurspeeltuin is dan ook niet aan de orde. 

Vraag 9 

Kan het college in overleg met de scholen, om de genoemde situatie te bespreken en/of 
te informeren? 

Wij zien geen aanleiding om met de scholen over de natuurspeeltuin in gesprek te gaan. 

 


